



Let's overcome our invisible borders!

In our daily lives refugees and non-refugees get rarely in touch with each other. In a theatre-workshop that brings together both refugees and non-refugees we would like to change this fact. Our creative activity shall include the variety of experiences, problematics, and all the invisible borders that refugees have to face when they live in Germany. Together we will discover and try out the theatre approach which is called Theatre of the Oppressed invented by Augusto Boal that tries to combine political issues and theatre in an interactive way.

Our instructor **Fritz Letsch** comes from **Munich** and has a lot of experience of this method of theatre!

When? 25. / 26. June 2011, 10h – 17h

Where? Möhringer Straße 56, Erwin-Schöttle Platz, Stuttgart

Please contact us, if you are interested under:
theaterstuttgart@gmx.de. <http://fluchttheater.blogspot.de/>
The travel costs will be payed. Saturday evening we want to eat together. Supported by:



Überwinden wir die unsichtbaren Grenzen!

In unserem Alltag kommen wir, Flüchtlinge und Nicht-Fluchtlinge, selten in Kontakt miteinander. In einem Theater-Workshop, der Flüchtlinge und Nicht-Fluchtlinge zusammenbringen soll, wollen wir dies gemeinsam ändern. Unser kreatives Werk soll die Vielfalt von Erfahrungen, Problemen und all die unsichtbaren Grenzen behandeln, denen sich Flüchtlinge in Deutschland stellen müssen. Zusammen wollen wir den Theater-Ansatz von Augusto Boal „Theater der Unterdrückten“ kennenlernen und praktizieren, der in interaktiver Weise versucht, politische Themen mit Theater zu verbinden. Unser Referent **Fritz Letsch** kommt aus München und hat schon viel Erfahrung mit dieser Theatermethode!

Wann? 25. / 26. Juni 2011, 10h – 17h

Wo? Möhringer Straße 56, Erwin-Schöttle Platz, Stuttgart

Bei Interesse, bitte unter folgender Mailadresse anmelden:
theaterstuttgart@gmx.de.
<http://fluchttheater.blogspot.de/> Die Fahrtkosten werden erstattet, am Samstagabend wollen wir zusammen Abendessen. Spenden sind erwünscht! Unterstützt durch:

